

Test Report

19-0104-006-01
(US) Enable Health, LLC

page 1 of 2

Sample name : ALG-3 Plus™ -Seaweed Polysaccharides Health Supplement (60 Capsules) Date Received : 2019/01/04
Sample Info : MFD : 2018.07.06 Test Period : 2019/01/04 ~ 2019/01/17
EXP : 2020.07.06
Package status : Packing Intact Date Issued : 2019/01/17
Applicant : (US) Enable Health, LLC
Applicant Address : 8F.-2, No.141, Sec. 1, Wenhua Rd., Banqiao Dist., New Taipei City 220,
Taiwan (R.O.C.)

Item(s)	Result(s)	Limit of quantification/ Limit of detection
Arsenic (As)	N.D.	2 µg/g (ppm)
Lead (Pb)	N.D.	2 µg/g (ppm)
Mercury (Hg)	N.D.	2 µg/g (ppm)
Cadmium (Cd)	N.D.	2 µg/g (ppm)

~~~The End~~~

**Test Method :**

1. Arsenic (As) 、 Lead (Pb) 、 Mercury (Hg) 、 Cadmium (Cd) :  
According to customer's designated testing method, refer to MOHW No. 1031901169, 2014.08.25 issued,  
General Method of Test for Heavy Metals

Authorized Representative

  
*Jerome Wang*

1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品及相關資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責檢測分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
This test is exclusive of sampling. Tested sample and sample information listed are provided by the applicant. Tentamus only takes charge of sample testing, and this report refers only to the tested sample.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This report is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
This report will be invalid if altered. This report is not permitted to be duplicated in extracts.
4. 檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，不對產品合法性作判斷。  
This report states test results in accordance with the applicant's request, and does not judge the legitimacy of the product.



## Test Report

**19-0104-006-01**  
**(US) Enable Health, LLC**

page 2 of 2

### Sample Photo :



1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品及相關資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責檢測分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
This test is exclusive of sampling. Tested sample and sample information listed are provided by the applicant. Tentamus only takes charge of sample testing, and this report refers only to the tested sample.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This report is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
This report will be invalid if altered. This report is not permitted to be duplicated in extracts.
4. 檢驗報告僅就委託者之委託事項提供檢驗結果，不對產品合法性作判斷。  
This report states test results in accordance with the applicant's request, and does not judge the legitimacy of the product.